
Oświadczenie złożone 

przez senatora Andrzeja Szewińskiego 

na 68. posiedzeniu Senatu 

w dniu 9 stycznia 2015 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra Skarbu Państwa Włodzimierza Karpińskiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

Pragnę uzyskać informację na temat przebiegu postępowania prokuratorskiego w sprawie sprzedaży przez 

Agencję Mienia Wojskowego spółce Bosacka Development Partners z siedzibą w Krakowie terenów pod 

Częstochową obejmujących lotnisko Rudniki. 

Lotnisko w podczęstochowskich Rudnikach ma status lądowiska, co powoduje pewne ograniczenia 

w przyjmowaniu samolotów. Aeroklub Częstochowski jest właścicielem niewielkiej części wokół pasa star-

towego. Kilka lat temu Agencja Mienia Wojskowego sprzedała powyższej spółce grunty, co wywołało wiele 

kontrowersji. W efekcie oprócz interwencji lokalnych parlamentarzystów sprawą zajęła się Prokuratura 

Okręgowa w Warszawie w związku z przekroczeniem uprawnień i niedopełnieniem obowiązków służbowych 

przez przedstawicieli AMW w okresie od 2002 r do 2004 r. 

Mając na uwadze możliwości rozwoju lotniska w Rudnikach w kontekście rozwoju gospodarczego miasta 

Częstochowy i regionu, zwracam się o przedstawienie informacji na temat przebiegu sprawy i możliwości 

uruchomienia procedury wywłaszczenia terenów w przypadku ich sprzedaży z naruszeniem prawa. 

Z poważaniem 

Andrzej Szewiński 

 




